
FRANCE POPIT V NASl OBČINI

Pogovarjati se je treba o svojih težavah
Z-razširjeno sejo občinskega komiteja ZKS naše občine 16. oktobra

v domu Španski borci se je sklenil obisk delovne skupine centralnega
komiteja ZKS, ki je od 3. do 15. septembra obiskala v naši občini
osnovne organizacije zveze komunistov v Julonu, Gradisu — delovni
skupnosti skupnih služb, Saturnusu — tozdu Embalaža, Žitu — tozdu
Pekarne, v Železamiškem gospodarstvu — tozdu Centralne deiavoi-
ce, Emona Inženiringu, na OŠ Ketteja in Murna in v krajevni skupno-
sti Vevče-Zg. kašelj. Seje se je poleg članov delovne skupinc CK
ZKS, komunistov, ki opravljajo najodgovornejše funkcije v občini ter
sekretarjev iz obiskanih osnovnih organizacij udeležil tudi predsed-
nik centralnega kOmiteja ZKS France Popit.

Uvodoma je predsednik naše občinske konference ZKS Dino Ko-
darin orisal delo in prizadevanja moščanskih komunistov.

(Nadaljevanje na 3. strani)



(Nadaljevanje s 1. straoi)

Nato so sekretarji osnovnih or-
ganizacij iz Julona, Žita — tozda
Pekarne, Gradisa — delovne
skupnosti skupnih služb in
Emona Inženiringa spregovorili
predvsem o gospodarskih teža-
vah, s katerimi se srečujejo v de-
lovnih organizacijah, manj pa so
povedali o samem delu osnovnih
organizacij. Zato je France Popit
opozoril, naj si komunisti ne na-
prtijo na svoja ramena zadeve, ki
pravzaprav sodijo v delegatske
skupščine ali pa bi raorali o njih
govoriti v strokovnih službah.
Zveza komunistov mora prek
svojih članov v samoupravnih or-
ganih, strokovnih službah ali
družbenopolitičnih organizacijah
izražati svoje zahteve, uresniče-
vati pa jih je treba tam, kjer je za
to pravo mesto.

Tako so se na primer komunisti
v Julonu ukvarjali s sistematiza-
cijo delovnih mest v novem
obratu poliamidnih vlaken, na-
mesto da bi to opravilo naložili
strokovnim službam. Komunisti v
Gradisu pa bi se morali bolj uk-
varjati s svojimi problemi, ne pa s
problemi nasploh. Odgovoriti bi
si morali na vprašanja, je pouda-
ril tovariš Popit, icako se bo
zmanjševanje naložb odražalo v
gradbeništvu, kakose povezujejo
delovne organizacije s tega po-
dročja, kakšna je delitev dela
znotraj sozdov. Komunisti bi se
morali zavzemati za skupne inte-
rese, za rackmalno gospodarjenje
z družbenimi sredstvi.

Komunisti v vseh osnovnih or-
ganizacijah bi se raorali sestati po

vsaki seji centralnega komiteja
ZKS ali ZKJ in razpravljati o
sprejetih sklepih in stališčih. To
je hkrati tudi idejno in politično
usposabljanje komunistov, je
menil France Popit. Ne pa tako,
kot so storili Gradisbvi komuni-
sti, ki še do sedaj niso, razen v
dveh osnovnih organizarijah, go-
vorili o sklepih 21. seje CK ZKJ,
čeprav bi jim morali biti le-ti,
skupaj s sklepi, sprejetrrai na le-
tošnji problemski konferenci slo-
venskih komunistov o gradbeniš-
tvu, vodilo za njihovo delo na-
prej.

Glede velikosti občinskih kon-
ferenc ZKS je Franc Popit pove-
dal, da so nasploh preštevilne, kar
zavira učinkovitost njihovega
dela. Pohvalil pa je metodo dela
naše občinske konference ZKS,
ko s pošiljanjem posebnih delov-
nih skupin v tiste delovne organi-
zacije, ki se srečujejo s težavami,
učinkovito pomaga pri njihovem
reševanju.

France Popit je tudi govoril o
delu z mladino, o uvajanju celod-
nevne šole, o izvozu, ki ne bo do-
segel zaželenih rezultatov, če ne
bomo hkrati zmanjševali uvoz. V
delovni organizaciji, kot je na
prinaer Emona Enženiring, bi bilo
treba pogledati, koliko imamo v
resnico svojega znanja in tehno-
logije. Odpraviti bi morali tudi
razdrobljenost znanstveoega in
razbkovalnega dela in zanj na-
meniti več denarja. Nasploh so
stvari, ki jih moramo napraviti,
znane, je dejal France Popit,
vprašanje je le, koliko smo jih
pripravljeni res uresničevati.

D. J.


